
Farm Information

This coffee comes from the Villa Sarchi varietal, which a natural mutation of a Bourbon 

with a single-gene mutation that causes the plant to grow smaller. The variety was dis-

covered in Costa Rica in the 1950s near the town of Sarchí, which is located only a few 

kilometers away from Sonora. This varietal is very well adapted to the region and it’s 

known for withstanding very strong winds and also for producing well-balanced and 

complex cups.

Farm/Project Information: Hacienda Sonora Estate has been in Alberto’s family for more 

than a Century. In the 1970’s when Alberto took over the farm he began planting the 

majority of the land with coffee and shortly after it became the main source of income. 

In 1999 with historical low coffee prices Alberto invested in a Mill in order to be able to 

maximize his quality, in order to do so he became a pioneer in very alternative process-

ing techniques at the time such as Honey and Naturals. Also became a living proof of 

how different varietals could create different level of complexity in the cup. Nowadays, 

Sonora has more than 20 different varietals of plants in 80 hectares of coffee (+ 20 hec-

tares of forest reserve) and is know to be a welcoming place for coffee lovers.
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Varieties: Villa Sarchi

Processing: Natural

Coffees

Berry Wine

Country:	  	 Costa Rica

Region:		  Central Valley 	

Farm:		  Hacienda Sonora	

Altitude:		 1.300 masl.

Owner:		  Alberto Guardia

Farm Size:	 100 ha.

COSTA RICA
Hacienda Sonora
Villa Sarchi - Natural

Red Apple

Malic Juicy Well-Balanced



Farm Information

Dieser Kaffee stammt von der Sorte Villa Sarchi, einer natürlichen Mutation einer Bour-

bon-Sorte mit einer einzigen Genmutation, die die Pflanze kleiner werden lässt. Die Sorte 

wurde in Costa Rica in den 1950er Jahren in der Nähe der Stadt Sarchí entdeckt, die nur 

wenige Kilometer von Sonora entfernt liegt. Diese Sorte ist sehr gut an die Region ange-

passt und dafür bekannt, dass sie sehr starken Winden standhält und ausgewogene und 

komplexe Tassen produziert.

 

Informationen zum Betrieb/Projekt: Das Weingut Hacienda Sonora befindet sich seit mehr 

als einem Jahrhundert im Besitz der Familie Alberto. Als Alberto in den 1970er Jahren die 

Farm übernahm, begann er, den Großteil des Landes mit Kaffee zu bepflanzen, der kurz 

darauf zur Haupteinnahmequelle wurde. Im Jahr 1999, als die Kaffeepreise historisch nied-

rig waren, investierte Alberto in eine Mühle, um die Qualität seines Kaffees zu maximieren, 

und wurde so zu einem Pionier der damals sehr alternativen Verarbeitungstechniken wie 

Honig und Naturals. Er wurde auch zum lebenden Beweis dafür, dass verschiedene Rebsort-

en ein unterschiedliches Maß an Komplexität in der Tasse erzeugen können. Heutzutage 

verfügt Sonora über mehr als 20 verschiedene Pflanzensorten auf 80 Hektar Kaffeeanbau-

fläche (+ 20 Hektar Waldreservat) und ist bekannt dafür, dass es ein einladender Ort für 

Kaffeeliebhaber ist.
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Varietät: Villa Sarchi

Aufbereitung: Natural

Kaffees

Land:	  	 Costa Rica

Region:		  Central Valley 	

Farm:		  Hacienda Sonora	

Anbauhöhe:	 1.300 masl.

Besitzer:		 Alberto Guardia

Farmgröße:	 100 ha.

COSTA RICA
Hacienda Sonora
Villa Sarchi - Natural

Beeren Wein Roter Apfel

Malisch AusgewogenSaftig


